
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Balmazújváros  Város  Polgármesteri  Hivatal  dísztermében  Balmazújváros  Város 
Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. május 25-i munkaterv szerinti nyílt üléséről.

Jelen vannak: Dr. Tiba István polgármester
Blaskó Sándor, Csonka-Kis Pál, Demeter Pál, Iszák László, Kádár Imre, Kis Csaba, Koroknai 
Imre, Postáné Kecskés Ilona, Szarvas Endre, Varga Jánosné, Varga László képviselők. 

Polgármesteri Hivatal részéről  :   Dr. Veres Margit jegyző, Dr. Kerekes Ferenc aljegyző, Leiter 
Katalin,  Emődi  Sándor,  Csiha  Gábor  osztályvezetők,  Kaszás  Tiborné  közoktatási  ügyintéző, 
Szabadi Magdolna közoktatási ügyintéző, Zsupos Attila közterület-felügyelő

Továbbá:     
Szabadi Árpád esperes
VESZ Városi Egészségügyi Szolgálat Nonprofit Kft. részéről: Dr. Kiss Tamás ügyvezető
Humán Szolgáltató Központ részéről: Figéné Nádasdi Ágnes intézményvezető
Lengyel Menyhért Városi Könyvtár részéről: Molnárné Nemes Margit igazgató
Veres Péter Gimnázium, Szakközépiskola és Szakképző részéről: Végh Attila igazgató
Bocskai István és Kalmár Zoltán Egyesített  Általános Iskola részéről:  Radóczné Bálint Ildikó 
igazgató
Egyesített Óvoda és Bölcsőde részéről: Vezendi Andrásné intézményvezető 
Veres Péter Művelődési Központ és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény részéről: Tóth János 
igazgató
Nyitnikék Óvoda részéről: Tarné Juhász Julianna intézményvezető
Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. részéről: Kalmár Zoltán ügyvezető, 
Ferencziné Csige Etelka főkönyvelő
Halomalja Kft. részéről: Loós Brigitta ügyvezető
Első Vagyonkezelő és Fejlesztő Kft. részéről: Csizmadia Tamás ügyvezető
Hortobágy Természetvédelmi Egyesület részéről: Ecsedi Zoltán
Tűzoltóság részéről: Báthory Péter
Vízmű Zrt. részéről: Csomor Lajos kirendeltség-vezető

Dr.  Tiba  István  polgármester: Tisztelettel  köszöntök  mindenkit  Balmazújváros  Város 
Önkormányzat  Képviselő-testületének  2011.  május  25-i  munkaterv  szerinti  ülésén. 
Megállapítom,  hogy  a  Képviselő-testület  határozatképes.  Elsőként  a  meghívóban  szereplő 
napirendről döntünk. Van-e kiegészítés?
 
Iszák  László: Az Ügyrendi  és  Jogi  Bizottság  a  mai  ülésre  három előterjesztést  engedett  be 
sürgősséggel:  1.  Előterjesztés  a  Bocskai  István  és  Kalmár  Zoltán  Egyesített  Általános  Iskola 
épületekben  tűzoltó-hatósági  előírások  végrehajtása  tárgyában;  2.  Előterjesztés  a  Hajdúsági 
Hulladékgazdálkodási  Kft.  2011.  május  25-én  tartandó  tulajdonosi  közgyűlésén  tárgyalandó 
napirendek tárgyában; 3. Előterjesztés a védett fák állagmegóvása tárgyában.

Dr. Tiba István polgármester: Szeretnék én is módosítást kérni a testülettől a napirendekkel 
kapcsolatban.  A  sürgősséggel  beengedett  Hulladékgazdálkodási  Kft.  közgyűlésére  készült 



előterjesztést tárgyaljuk második napirendként, tekintettel arra, hogy 10 órától van a tulajdonosi 
közgyűlés és Balmazújváros képviselőjének addig át kell érnie és a testületnek egy álláspontját 
kellene  tudnia  ismertetni  a  közgyűlésen.  3.  számú  napirendként  tárgyaljuk  a  8.  számú 
előterjesztést, a villamos energia beszerzésre vonatkozó közbeszerzési eljárás tárgyában készült 
előterjesztést. Mint előterjesztő, a 13. számú előterjesztést a mai ülés napirendjéről leveszem, és 
majd  egy későbbi  testületi  ülésen  fogjuk tárgyalni,  tekintettel  arra,  hogy ez  a  város  oktatási 
intézményeit  érinti,  ezért  külön tárgyalni,  illetve anélkül,  hogy a többire gyakorolt  hatását ne 
vizsgálnánk  az  előkészítés  során,  nem  tartom  helyesnek.  Ezekkel  a  kiegészítésekkel  együtt 
bocsátom szavazásra a napirendet. Ki az, aki egyetért a kiegészített napirendi pontokkal?

Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 12 igen szavazattal elfogadta a  
kiegészített napirendet.

1. napirend: Polgármesteri jelentés
Előadó: Dr. Tiba István polgármester

Dr. Tiba István polgármester: Kérdés, vélemény,  hozzászólás van-e? Ki az, aki elfogadja a 
Polgármesteri jelentést?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal meghozta az alábbi  
határozatot: 

180/2011. (V. 13.) számú határozat

A lejárt határidejű önkormányzati határozatok végrehajtásáról szóló polgármesteri 
jelentés elfogadásáról

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lejárt  határidejű  önkormányzati 
határozatok végrehajtásáról szóló polgármesteri jelentést elfogadja.

2. napirend: Előterjesztés a Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. 2011. május 25-én 
tartandó tulajdonosi közgyűlésén tárgyalandó napirendek tárgyában
Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester

Dr.  Tiba  István  polgármester: Az  előterjesztéssel  kapcsolatban  kérdése  van-e  valakinek? 
Vélemény, hozzászólás? Ki az, aki egyetért a határozati javaslat I. pontjának a./ alternatívájával?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal meghozta az alábbi  
határozatot:

181/2011. (V. 25.) számú határozat

A Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. 2011. május 25-én tartandó tulajdonosi 
közgyűlésén tárgyalandó napirendek tárgyában 

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete,  mint  a  Hajdúsági 
Hulladékgazdálkodási  Kft.  résztulajdonosa  a  helyi  önkormányzatokról  szóló  1990.  évi  LXV. 
törvény  80.  §  (1)  bekezdésében  biztosított  jogkörében  eljárva  a  2011.  május  25.  napjára 
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összehívott közgyűlés napirendi pontjaival kapcsolatban az alábbi döntéseket hozza: 

A Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. 2010. évi gazdasági beszámolóját elfogadásra javasolja.
 

Dr.  Tiba  István  polgármester: Ki  az,  aki  egyetért  a  határozati  javaslat  II.  pontjának  a./ 
alternatívájával?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 9 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett  
meghozta az alábbi határozatot: 

182/2011. (V. 25.) számú határozat

A Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. 2011. május 25-én tartandó tulajdonosi 
közgyűlésén tárgyalandó napirendek tárgyában 

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete,  mint  a  Hajdúsági 
Hulladékgazdálkodási  Kft.  résztulajdonosa  a  helyi  önkormányzatokról  szóló  1990.  évi  LXV. 
törvény  80.  §  (1)  bekezdésében  biztosított  jogkörében  eljárva  a  2011.  május  25.  napjára 
összehívott közgyűlés napirendi pontjaival kapcsolatban az alábbi döntéseket hozza: 

A 2010. évi gazdasági beszámolóhoz kapcsolódó ügyvezetői prémiumot elfogadásra javasolja.

Dr.  Tiba  István  polgármester: Ki  az,  aki  egyetért  a  határozati  javaslat  III.  pontjának  a./ 
alternatívájával?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal meghozta az alábbi  
határozatot: 

183/2011. (V. 25.) számú határozat

A Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. 2011. május 25-én tartandó tulajdonosi 
közgyűlésén tárgyalandó napirendek tárgyában 

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete,  mint  a  Hajdúsági 
Hulladékgazdálkodási  Kft.  résztulajdonosa  a  helyi  önkormányzatokról  szóló  1990.  évi  LXV. 
törvény  80.  §  (1)  bekezdésében  biztosított  jogkörében  eljárva  a  2011.  május  25.  napjára 
összehívott közgyűlés napirendi pontjaival kapcsolatban az alábbi döntéseket hozza: 

A Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. 2011. évi üzleti tervét elfogadásra javasolja.

Dr.  Tiba  István  polgármester: Ki  az,  aki  egyetért  a  határozati  javaslat  IV.  pontjának  a./ 
alternatívájával?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal meghozta az alábbi  
határozatot: 

184/2011. (V. 25.) számú határozat
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A Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. 2011. május 25-én tartandó tulajdonosi 
közgyűlésén tárgyalandó napirendek tárgyában 

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete,  mint  a  Hajdúsági 
Hulladékgazdálkodási  Kft.  résztulajdonosa  a  helyi  önkormányzatokról  szóló  1990.  évi  LXV. 
törvény  80.  §  (1)  bekezdésében  biztosított  jogkörében  eljárva  a  2011.  május  25.  napjára 
összehívott közgyűlés napirendi pontjaival kapcsolatban az alábbi döntéseket hozza: 

A  Hajdúsági  Hulladékgazdálkodási  Kft.  felügyelőbizottságának  tiszteletdíját  elfogadásra 
javasolja.

Dr. Tiba István polgármester: Az V. számú határozati javaslati pont két alternatívája helyett 
egy harmadikat javaslok elfogadásra. Erről a pontról ne döntsünk, mivel a Hulladékgazdálkodási 
Kft.  sem  fog  dönteni,  mert  most  fogja  megtárgyalni  a  kintlévőségek  behajtása  érdekében 
készítendő intézkedési tervet. Ki az, aki egyetért ezzel?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal meghozta az alábbi  
határozatot: 

185/2011. (V. 25.) számú határozat

A Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. 2011. május 25-én tartandó tulajdonosi 
közgyűlésén tárgyalandó napirendek tárgyában 

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete,  mint  a  Hajdúsági 
Hulladékgazdálkodási  Kft.  résztulajdonosa  a  helyi  önkormányzatokról  szóló  1990.  évi  LXV. 
törvény  80.  §  (1)  bekezdésében  biztosított  jogkörében  eljárva  a  2011.  május  25.  napjára 
összehívott közgyűlés napirendi pontjaival kapcsolatban az alábbi döntéseket hozza: 

A kintlévőségek behajtása érdekében készített intézkedési terv elfogadásáról szóló napirendről 
nem dönt.

A  Képviselő-testület  meghatalmazza  Dr.  Tiba  István  polgármestert,  hogy  a  meghozott 
döntésekről a Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft.-t értesítse.

Határidő: 2011. május 31.
Felelős: Dr. Tiba István polgármester

3. napirend: Előterjesztés  villamos  energia  beszerzésre  vonatkozó  közbeszerzési 
eljárás tárgyában
Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester

Dr.  Tiba  István  polgármester: Köszöntöm  Móczár  Benjamin  urat,  aki  a  napirenddel 
kapcsolatban eljött a testület ülésére. Bizottsági véleményt kérek.

Varga  László: A  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi  Bizottság  tárgyalta  az 
előterjesztést és 5 egyhangú igen szavazattal elfogadásra javasolja a testületnek.
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Dr.  Tiba  István  polgármester: Az  előterjesztéssel  kapcsolatban  kérdése  van-e  valakinek? 
Vélemény, hozzászólás? Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal meghozta az alábbi  
határozatot: 

186/2011. (V. 25.) számú határozat

Villamos energia beszerzésre vonatkozó közbeszerzési eljárás tárgyában

1.
Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi  önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. törvény 80. § (1) bekezdése által meghatározott jogkörében eljárva úgy határoz, 
hogy a villamos energia  szabadpiaci  megvásárlására Balmazújváros  Város Önkormányzata  és 
intézményei  összes  fogyasztási  helye  vonatkozásában  (a  melléklet  szerinti  lista  alapján) 
közbeszerzési  eljárást  kíván  lefolytatni  a  teljes  alapú villamos  energia  ellátásra  vonatkozólag 
2011. október 1. napjától 2013. december 31. napjáig tartó szerződéses időszakra.

2.
Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi  önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. törvény 80. § (1) bekezdése által meghatározott jogkörében eljárva az 1. pont 
szerinti  közbeszerzési  eljárás  teljes  körű  lebonyolításával  megbízza  a  Sourcing  Hungary 
Szolgáltató Kft. (1138 Budapest, Meder u. 8.) társaságot, és jóváhagyja a Sourcing Hungary Kft. 
társasággal  kötendő  megbízási  szerződést  a  melléklet  szerinti  tartalommal.  A  megbízási 
szerződés  teljesítéséhez  forrás  biztosítása  nem  szükséges,  ugyanis  a  megbízási  díj  fedezete 
kizárólag a villamos energia díjakban elért megtakarítás lesz.

3.
Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi  önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. törvény 80. § (1) bekezdése alapján felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a 
2. pont szerinti megbízási szerződés aláírására.

Határidő: 2011. május 31.
Felelős: polgármester, jegyző

4.
Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi  önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. törvény 80. § (1) bekezdése alapján felhatalmazza a polgármestert, hogy az 1.  
pont  szerinti közbeszerzési  eljárást  lefolytassa,  valamennyi  szükséges  dokumentumot  aláírja, 
nyilatkozatot  megtegye  a közbeszerzésekről  szóló 2003.  évi  CXXIX. törvény,  Balmazújváros 
Város  Önkormányzata  hatályos  Közbeszerzési  Szabályzata  szerint,  azzal,  hogy  a 
közbeszerzés(eke)t lezáró döntés(ek) meghozatalára, a nyertes ajánlattevő meghatározására is a 
polgármester jogosult a hatályos Közbeszerzési Szabályzat értelmében.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

4. napirend: Tájékoztató a Polgármesteri Hivatal munkájáról, a megjelent fontosabb 
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jogszabályokról
Előadó: Dr. Veres Margit jegyző

Dr. Tiba István polgármester: Bizottsági véleményt kérek.
 
Iszák László: Az Ügyrendi és Jogi Bizottság tárgyalta a tájékozatót és egyhangúan elfogadásra 
javasolja.

Dr. Tiba István polgármester: Kérdés, vélemény,  hozzászólás van-e? Ki az, aki elfogadja a 
tájékoztatót?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal meghozta az alábbi  
határozatot: 

187/2011. (V. 25.) számú határozat

Tájékoztató a Polgármesteri Hivatal munkájáról, a megjelent fontosabb 
jogszabályokról

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Polgármesteri Hivatal munkájáról, a 
megjelent fontosabb jogszabályokról szóló tájékoztatót elfogadja.

5. napirend: Az Önkormányzat többségi tulajdoni részesedésével működő gazdasági 
társaságok mérlegbeszámolójának elfogadása
Előadók: a társaságok ügyvezető igazgatói

Dr. Tiba István polgármester: Bizottsági véleményt kérek.
 
Varga László: A Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és Környezetvédelmi  Bizottság  5 egyhangú igen 
szavazattal elfogadásra javasolja a testületnek.

Dr. Tiba István polgármester: Kérdés, vélemény,  hozzászólás van-e? Ki az, aki elfogadja a 
társaságok beszámolóit?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal meghozta az alábbi  
határozatot: 

188/2011. (V. 25.) számú határozat

Az Önkormányzat többségi tulajdoni részesedésével működő gazdasági társaságok 
mérlegbeszámolójának elfogadása tárgyában

1.
Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi LXV. törvény 80. § (1) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva az önkormányzat által 
alapított Első Vagyonkezelő és Fejlesztő Kft. 2010. évi mérlegbeszámolóját elfogadja.
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A Képviselő-testület felkéri az ügyvezetőt a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2011. május 31.
Felelős: ügyvezető

2.
Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi LXV. törvény 80. § (1) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva az önkormányzat által 
alapított  Első  Vagyonkezelő  és  Fejlesztő  Kft.  tulajdonában  lévő  Halomalja  Kft.  2010.  évi 
mérlegbeszámolóját elfogadja.

A Képviselő-testület felkéri az ügyvezetőt a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2011. május 31.
Felelős: ügyvezető

3.
Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi LXV. törvény 80. § (1) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva az önkormányzat által 
alapított Első Vagyonkezelő és Fejlesztő Kft. tulajdonában lévő Halomalja Kft. által létrehozott 
Első Mezőgazdasági Feldolgozó Kft. 2010. évi mérlegbeszámolóját elfogadja.

A Képviselő-testület felkéri az ügyvezetőt a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2011. május 31.
Felelős: ügyvezető

4.
Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi LXV. törvény 80. § (1) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva az önkormányzat által 
alapított Első Vagyonkezelő és Fejlesztő Kft. tulajdonában lévő BalmazInterCOM Kft. 2010. évi 
mérlegbeszámolóját elfogadja.

A Képviselő-testület felkéri az ügyvezetőt a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2011. május 31.
Felelős: ügyvezető

5.
Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi LXV. törvény 80. § (1) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva az önkormányzat által 
alapított  Első  Vagyonkezelő  és  Fejlesztő  Kft.  tulajdonában  lévő  Balmazújvárosi 
Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. 2010. évi mérlegbeszámolóját elfogadja.

A Képviselő-testület felkéri az ügyvezetőt a szükséges intézkedések megtételére

Határidő: 2011. május 31.
Felelős: ügyvezető
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6.
Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi LXV. törvény 80. § (1) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva az önkormányzat által 
alapított Első Vagyonkezelő és Fejlesztő Kft. tulajdonában lévő Első Ingatlankezelő és Beruházó 
Kft. 2010. évi mérlegbeszámolóját elfogadja.

A Képviselő-testület felkéri az ügyvezetőt a szükséges intézkedések megtételére

Határidő: 2011. május 31.
Felelős: ügyvezető

7.
Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi LXV. törvény 80. § (1) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva az önkormányzat által 
alapított  Első Vagyonkezelő és Fejlesztő Kft. tulajdonában lévő Első Gázipari  Kft.  2010. évi 
mérlegbeszámolóját elfogadja.

A Képviselő-testület felkéri az ügyvezetőt a szükséges intézkedések megtételére

Határidő: 2011. május 31.
Felelős: ügyvezető

8.
Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi LXV. törvény 80. § (1) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva a Balmazújvárosi VESZ 
Városi Egészségügyi Szolgálat Nonprofit Kft. 2010. évi mérlegbeszámolóját elfogadja.

A Képviselő-testület felkéri az ügyvezetőt a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2011. május 31.
Felelős: ügyvezető

6. napirend: Beszámoló az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény működéséről, 
különös tekintettel a munkatervben megjelölt rendezvények megvalósítására és a 
bölcsőde kihasználtságára
Előadó: Vezendi Andrásné intézményvezető

Dr. Tiba István polgármester: Bizottsági véleményt kérek.
 
Szarvas Endre: Az Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottság megtárgyalta a 
beszámolót és elfogadásra javasolja. Egy számadatot szeretnék kiemelni, a 2007/2008. nevelési 
évben 600 fő volt a létszám, 2010/2011. nevelési évben pedig csak 532 fő, ami 13% csökkenést 
mutat. 2007/2008. évben a hátrányos helyzetű gyerekek aránya 45% volt, az idei évben pedig 
54%.
 
Demeter Pál: Ha már számadatokat emelünk ki, akkor arra is érdemes rámutatni, hogy míg az 
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etnikum  2007/2008.  évben  137  főt  tett  ki,  addig  2010/2011.  évben  165  főt.  Ez  is  egy 
nagymértékű, több, mint 20%-os emelkedés.

Dr. Tiba István polgármester: Ennek az a magyarázata, hogy az etnikum részéről nem minden 
esetben íratták be óvodába és bölcsődébe a gyerekeket. Miután az előző kormány úgy döntött, 
hogy  támogatja  a  bölcsődébe,  óvodába  járást,  innentől  kezdve  érdekeltté  tette  a  hátrányos 
helyzetű családokban a szülőt, gondviselőt, hogy a gyereket járassa óvodába, ami egyébként a 
szocializáció szempontjából mindenki számára csak előnyös lehet. A beszámolóval kapcsolatban 
további kérdése, véleménye, hozzászólása van-e valakinek? Ki az, aki egyetért a beszámolóval?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal meghozta az alábbi  
határozatot: 

189/2011. (V. 25.) számú határozat

Az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény működéséről szóló beszámoló elfogadása 
tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. 
törvény 102. § (2) bekezdés g) pontjában biztosított jogkörében eljárva az Egyesített Óvoda és 
Bölcsőde Intézmény működéséről szóló beszámolót elfogadja.

7. napirend: Az Alföld Szakképző Szakképzés-szervezési Nonprofit Kiemelkedően 
Közhasznú Kft. és a Debrecen TISZK Nonprofit  Kiemelkedően Közhasznú Kft. 
mérlegbeszámolójának elfogadása
Előadó: Hajnal János ügyvezető

Dr. Tiba István polgármester: Bizottsági véleményt kérek.
 
Varga László: A Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és Környezetvédelmi  Bizottság  5 egyhangú igen 
szavazattal elfogadásra javasolja a mérlegbeszámolót. Gratulálunk a gazdálkodáshoz.

Szarvas  Endre: Az  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági  Bizottság  tárgyalta  a 
beszámolót és elfogadásra javasolja.

Dr. Tiba István polgármester: Kérdés, vélemény,  hozzászólás van-e? Ki az, aki elfogadja a 
mérlegbeszámolót?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal meghozta az alábbi  
határozatot: 

190/2011. (V. 25.) számú határozat

Az Alföld Szakképző Szakképzés-szervezési Nonprofit Kiemelkedően Közhasznú 
Kft. és a Debrecen TISZK Nonprofit Kiemelkedően Közhasznú Kft. 

mérlegbeszámolójának elfogadása

1.
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Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi LXV. törvény 80. § (1) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva az ALFÖLD Szakképző 
Szakképzés-szervezési Nonprofit Kiemelkedően Közhasznú Kft. 2010. évi mérlegbeszámolóját 
elfogadja.

2.
Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi  LXV.  törvény  80.  §  (1)  bekezdésében  biztosított  jogkörében  eljárva  a  Debrecen  TISZK 
Nonprofit Kiemelkedően Közhasznú Kft. 2010. évi mérlegbeszámolóját elfogadja.

8. napirend: Előterjesztés  a  Hortobágy  Községgel  2004.  április  1-jén  megkötött 
igazgatási társulási megállapodás módosítása tárgyában
Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester

Dr. Tiba István polgármester: Bizottsági véleményt kérek.
 
Iszák László: Az Ügyrendi és Jogi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, melyben az igazgatási 
társulási megállapodás úgy változik, hogy 2011. július 1-től az anyakönyvi igazgatási feladatokat 
Hortobágy Község Önkormányzata látja el. Bizottságunk ezt egyhangúan támogatja.

Dr. Tiba István polgármester: Kérdés,  vélemény,  hozzászólás  van-e?  Ki az,  aki  egyetért  a 
határozati javaslattal?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal meghozta az alábbi  
határozatot: 

191/2011. (V. 25.) számú határozat

Hortobágy községgel 2004. április 1-jén megkötött igazgatási társulási megállapodás 
módosítása tárgyában 

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi LXV. tv. 42. §-a alapján a Hortobágy Község Önkormányzatával 2004. április 1-jén kötött  
igazgatási társulási megállapodás II. pontját az alábbiak szerint módosítja:

A megbízó a II. pont 10. pontjában foglalt – anyakönyvi igazgatási – feladatokat 2011. július 1-
jétől maga látja el. 

A Képviselő-testület felkéri Dr. Tiba István polgármestert és Dr. Veres Margit jegyzőt, hogy a 
döntésről  értesítsék  Hortobágy  Község  Önkormányzatát  valamint  a  társulási  megállapodás 
módosítását írják alá.

Határidő: 2011. június 30.
Felelős: Dr. Tiba István polgármester

  Dr. Veres Margit jegyző 

9. napirend: Előterjesztés  a  "Települések  komplex  információ-technológiai  és 
biztonságtechnikai fejlesztésének támogatása c. pályázati konstrukció" keretében 
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benyújtandó pályázat tárgyában
Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester

Dr. Tiba István polgármester: Bizottsági véleményt kérek.
 
Varga  László: Ebben  az  előterjesztésben  az  oly  régen  emlegetett  és  elvárt  köztérfigyelő 
kamerarendszer  tervezetéről  kell,  hogy  döntsünk.  A  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és 
Környezetvédelmi Bizottság 5 egyhangú igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot.

Dr.  Tiba  István  polgármester: Kérdés,  vélemény,  hozzászólás  van-e?  Ez  a  pályázat  arra 
szolgálna,  hogy  amennyiben  lehetőségünk  lesz  kamerarendszer  kiépítésére,  akkor  már  egy 
szakszerűen megtervezett és javasolt kamerarendszerre tudjunk pályázni, tehát ne akkor kelljen 
kapkodnunk, hanem felkészülünk arra, hogy reményeink szerint lesz olyan pályázati lehetőség, 
amikor arra tudunk pályázni, hogy a településen a közbiztonság hatékonyságát növelni tudjuk 
térfigyelő kamerarendszer kiépítésével. Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal meghozta az alábbi  
határozatot:

192/2011. (V. 25.) számú határozat

A „Települések komplex információ-technológiai és biztonságtechnikai 
fejlesztésének támogatása c. pályázati konstrukció” keretében benyújtandó pályázat 

tárgyában

1.
Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi  önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. törvény 80. § (1) bekezdése alapján úgy határoz, hogy a „Települések komplex 
információ-technológiai  és  biztonságtechnikai  fejlesztésének  támogatása  c.  pályázati 
konstrukció”  keretében a  korszerű,  IP  technológiás  térfigyelő  rendszer  tervezésére  vonatkozó 
pályázati kiírásra pályázatot kíván benyújtani az alábbi pénzügyi feltételekkel:

Teljes bekerülési költség: bruttó 500.000,-Ft
Ebből támogatás: bruttó 400.000,-Ft 
Ebből önkormányzati önerő: bruttó 100.000,-Ft

2.
Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi  önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. törvény 80. § (1) bekezdése alapján úgy határoz, hogy az 1. pont szerinti pályázat 
lebonyolításához  szükséges  önerő összegét,  összesen bruttó  100.000,-Ft  összeget  a 2011.  évi 
költségvetés zárolt előirányzatának terhére biztosítja nyertes pályázat esetén és felkéri a jegyzőt, 
hogy a 2011. évi költségvetési rendeletbe az előirányzatot beépíteni szíveskedjen.

Határidő: 2011. június 30.
Felelős: jegyző

3.
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Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi  önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. törvény 80. § (1) bekezdése alapján felkéri a polgármestert az 1. pont szerinti  
pályázat határidőben történő benyújtására, és a pályázattal kapcsolatos további nyilatkozatok és 
dokumentumok aláírására és az egyéb szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2011. június 30. 
Felelős: polgármester

 
10. napirend: Előterjesztés  az  OTP  Bank  Nyrt.-től  felvett  viziközmű  hitel 

előtörlesztése tárgyában
Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester

Dr. Tiba István polgármester: Bizottsági véleményt kérek.
 
Varga  László: Mivel  ez  a  város  számára  egy  előnyös  lehetőség,  a  következőkben  a 
hiteltörlesztés csökkentését, illetve a pénzügyi terhelést fogja csökkenteni, így aztán egyértelmű, 
hogy  a  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi  Bizottság  elfogadásra  javasolja  a 
határozati javaslatot.

Dr. Tiba István polgármester: Kérdés,  vélemény,  hozzászólás  van-e?  Ki az,  aki  egyetért  a 
határozati javaslattal?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal meghozta az alábbi  
határozatot: 

193/2011. (V. 25.) számú határozat

Az OTP Bank Nyrt.-től felvett viziközmű hitel előtörlesztése

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló LXV. 
törvény 77. § (1) és 80. § (1) bekezdés alapján az önkormányzat és az OTP Bank Nyrt. között  
kötött megállapodás alapján képzett zárolt óvadéki betétszámlán lévő 545.072.798,- Ft betétet a 
szennyvízberuházás megvalósítása érdekében felvett  kölcsön előtörlesztésére kívánja fordítani. 
Az OTP Bank Nyrt.  és az önkormányzat  között  létrejött  megállapodás  alapján képzett  zárolt 
óvadéki  betét  elhelyezést  2011.  szeptember  30.  napjától  2013.  január  28.  napjáig  terjedő 
időszakban az eddigieknek megfelelően az önkormányzat teljesíti.

A  Képviselő-testület  felkéri  Dr.  Tiba  István  polgármestert  és  Dr.  Veres  Margit  jegyzőt  a 
szükséges intézkedések megtételére.

11. napirend: Előterjesztés  a  387/2009.  (XI.  25.)  számú  határozat  módosítása 
tárgyában
Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester

Dr. Tiba István polgármester: Bizottsági véleményt kérek.
 
Varga  László: A  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi  Bizottság  tárgyalta  az 
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előterjesztést. Itt arról lenne szó, hogy egy olyan épületnek a vízóra kiépítéséről döntöttünk annak 
idején, ahol 6 lakással rendelkezik az önkormányzat is. Mind a mai napig nem tudtak elszámolni 
ezzel  és  nem azért,  mert  ők voltak  a  hibásak,  hanem technikailag  nem sikerült  kivitelezni  a 
projektet. Egyhangúan elfogadásra javasolja a bizottság a határozati javaslatot.

Dr. Tiba István polgármester: Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdése van-e valakinek?
 
Csonka-Kis  Pál: Ezen  a  lakógyűlésen  én  voltam jelen  és  nagyjából  tudom,  hogy miért,  de 
szeretném a Csomor urat megkérdezni, hogy a vízmű részéről mi akadálya van annak, hogy az a 
főmérő elkészüljön?

Dr. Tiba István polgármester: A testület hozzájárul-e ahhoz, hogy Csomor Lajos válaszoljon a 
kérdésre?

Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – figyelemmel a Képviselő-testület  
Szervezeti és Működési Szabályzatának 12.§ (2) bekezdésére – 12 igen szavazattal lehetőséget ad  

két perces hozzászólásra.

Csomor Lajos: Az előterjesztésben szereplő dologról egy pár szót mondanék. 2009. évben igaz, 
hogy beszéltünk erről egy lakógyűlésen, hogy a lakásokban lévő almérőket főmérősítenénk. Ez 
azt jelenti, hogy a lakásokban lévő vízórák jelen pillanatban lekerülnének az alagsori részbe. Az 
előterjesztés  mellékleteként  látható  az  a  levél,  amelyben  a  közös  képviselő  leírja,  hogy 
megpróbált a vízszerelő vállalkozóval és a vízmű vezetőjével egyezséget kötni. Ilyen egyezség 
nem  jött  létre,  csak  szóban  beszéltünk  róla,  hogy  mi  mennyibe  kerül.  Tettünk  árajánlatot 
1.200.000,-  Ft-ra  a  vízmű  részéről.  Ezt  fenntartjuk  jelen  pillanatban  is.  Tájékoztatom  a 
Képviselő-testületet, hogy egy lakásnak a víz bekötési költsége jelen pillanatban is 80 ezer forint. 
Ezeket a vízórákat az alagsorba be kell szerelni, 40 ezer forintért adtam árajánlatot erre, így jön ki 
az  1.200.000,-  Ft  nettó  bekerülési  költség.  Nincs  megállapodás,  csak  beszéltünk  róla. 
Tudomásom szerint a vállalkozó szintén kb. ennyiért vállalta a munkát. Hivatalos árajánlatkérés 
nem  történt.  A  közös  képviselő  ugyan  leírta,  hogy  más  utat  fog  keresni,  de  más  út  nincs. 
Magyarországon  szinte  egyedüli  lehetősége  Balmazújvároson  van  annak,  hogy  ilyen 
társasházakat  főmérősítsünk.  Nem  szívesen  mennek  bele  a  szolgáltatók  abba,  hogy  a 
társasházaknál  a  főmérők  lekerüljenek  az  alagsorokba,  az  elszámolás  alapja  a  főmérő,  az 
almérőket pedig ossza szét a közös képviselő a különbséget - ami a mérésből adódik - a lakók 
között. Mi elébe mentünk a dolgoknak, próbáltuk rábeszélni a lakókat arra, hogy főmérősítsenek. 
Működik ilyen Balmazújvároson, ahol egy-egy vízóra aknában 17-20 db mérő van elhelyezve és 
mindenki önállóan fizeti a saját költségét. Itt erről szó volt, de hivatalosan, hogy megrendelték 
vagy kérték volna, adtunk volna árajánlatot, nem történt meg. A hivatalos árajánlat azt jelenti, 
hogy elfogadom, vagy alkuszok, stb., de ez nem történt meg.

Csonka-Kis  Pál: Jó,  hogy  a  másik  fél  is  meghallgattatott,  ugyanis  nem  ez  hangzott  el  a 
lakógyűlésen, hanem az, hogy a Csomor úr különböző indokokat mondott, pl. azt, hogy várjuk 
meg a választást, stb. Én a mai nap folyamán meg fogom keresni a közös képviselőt és remélem, 
hogy együtt meg tudjuk beszélni ezeket a dolgokat.

Postáné Kecskés Ilona képviselő távozott az ülésről, így a Képviselő-testület létszáma 11 főre  
változott.

Dr. Tiba István polgármester: 20 ingatlanról van szó, 20 mérőről. Én egyértelműen elfogadom, 
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amit  a  Csomor  úr  jelez,  hogy  nyilvánvalóan  nem történt  hivatalos  árajánlat  adása  a  Vízmű 
részéről, de azt is el kell, hogy fogadjam, hogy a közös képviselő, amikor beszélt a Csomor úrral, 
akkor nem hasraütésszerűen találta ki a 40 ezer forintot, mert  hogy fogalma sincs arról, hogy 
mennyibe  kerülhet.  Valaki  a  40  ezer  forintot  mondta  számára,  hogy  ennyibe  fog  kerülni, 
egyébként  nem fordult  volna az önkormányzatunkhoz a hat ingatlan esetében 240 ezer forint 
igénnyel. A 20 ingatlan esetében ez 800 ezer forintot jelent, nem igazán értem, hogy mi az, ami 
kimaradt  a  tárgyalás  során,  ezért  került  a  testület  elé  olyan  támogatás  igénylése,  ami  a  6 
önkormányzati lakás részéről sem fedezi a költségeket, de tartok tőle, hogy a többi lakó részéről 
sem fedezi  a költségeket.  Innentől  kezdve ez egy nagyon kellemetlen és furcsa helyzet,  ahol 
egyértelműen nehéz kimondani azt, hogy ki volt a hibás, de nem is ez a cél a testület esetében. 
Viszont valamilyen megoldást találni kellene szerintem, nem csak a 6 önkormányzati  ingatlan 
miatt,  hanem a lakótömbben lakók problémájának megoldása okán is. Csomor urat kérdezem, 
hogy mi lenne az, amit Ön javasolni tudna, hogy az a legkedvezőbb költség, ami még a vízműnek 
is megéri, de a lakóknak sem kell azzal szembesülni, hogy egy 40 ezer forintos előzetes árral 
szemben pl. 90 ezer forintot kell fizetni? Innentől kezdve el kell gondolkozni azon, hogy egyrészt 
fogják-e  vállalni,  másrészt  az  önkormányzatnak  is  teljesen  felesleges,  hogy  most  a  40  ezer 
forintnak az elszámolását meghosszabbítjuk, mert, hogy ez nem lesz elég. Vagy teszünk hozzá 
még pénzt, megelőlegezve, hogy mi szeretnénk, ha ez megvalósulna, vagy azt mondjuk, hogy 
kérjük a közös képviselőt, hogy számoljon el ezzel a pénzzel, tekintettel arra, hogy nem valósult 
meg a beruházás.
 
Csomor Lajos: Lépcsőházanként 12 db lakás van, ez egyszer 24 lakás, plusz az alagsorban lévő 
6 lakás. Egyszer ezek a költségek merülnek fel, a következőkben pedig felmerülnek a 48 lakásból 
fennmaradó  további  24  lakás  főmérő  áthelyezésének  a  költsége,  amelyeknek  a  csővezetéke 
szintén ott megy keresztül. Plusz költségeket is ki kell ugyanennek a társasháznak fizetni, mert 
azt tudni kell, hogy az két különböző társasház, hiába egybe van építve. Nem valószínű, hogy a 
40 ezer forint alá lehet menni, hiszen ezek az anyagok, amik ide beépítésre kerülnek, ezek euró 
függőek nagy mértékben. Egy átlagárat lehet hozzátenni csak. Még egyszer jelzem, hogy 80 ezer 
forintba kerül a bekötés egy kertes családi házban, ez a minimum. Ez alá nem tudok menni, 
hiszen a vízóra, a szerelvények még így is sokkal többet emésztenek fel. Nem tudom, hogy mit 
akarnak,  üljünk  le  a  közös  képviselővel,  beszéljünk  még  egy  kört,  ugyanis  azt  nem  vette 
figyelembe, hogy van egy külső vállalkozó, aki szintén ugyanezt az árajánlatot adta. Én hiába 
adtam 1.200.000,- Ft-ra, ő is azt mondta, hogy az övé is kb. annyiba kerül, hiszen nekik fel kell 
húzni 5-600 méter csövet az ingatlanokba.

Dr.  Tiba  István  polgármester: A  határozati  javaslatot  egészítsük  ki  azzal,  hogy 
meghosszabbítjuk és kérjük a közös képviselőt, hogy egy vagy két árajánlattal 30 napon belül 
keresse meg az önkormányzatot, hogy mibe kerül ez a munka. Ennek függvényében a Képviselő-
testület  tud dönteni  arról,  hogy amennyiben a lakóknak azon része,  akik nem önkormányzati 
lakásban vállalják ezt a plusz költséget és akarják, hogy megvalósuljon ez a főmérősítés, akkor 
vagy teszünk hozzá, vagy pedig ennek a pénznek a visszafizetése történjen meg. Ki az, aki ezzel 
a kiegészítéssel egyetért a határozati javaslattal?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal meghozta az alábbi  
határozatot: 

194/2011. (V. 25.) számú határozat

A 387/2009. (XI. 25.) számú határozat módosítása tárgyában
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Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi LXV. törvény 80. § (1) bekezdése alapján a Képviselő-testület 387/2009. (XI. 25.) számú 
határozatával Balmazújváros, Dózsa Gy. u. 10-12. szám alatti társasházi lakótömb vízellátását 
biztosító  fő  mérőhely  kialakításához  nyújtott  240  eFt  összegű  támogatással  való  elszámolás 
határidejét 2011. szeptember 30. napjáig meghosszabbítja.
A  Képviselő-testület  egyben  a  közös  képviselőt,  hogy  30  napon  belül  keresse  meg  az 
önkormányzatot a bekötésre vonatkozó egy vagy két árajánlattal.

A  Képviselő-testület  felkéri  Dr.  Tiba  István  polgármestert  és  Dr.  Veres  Margit  jegyzőt  a 
szükséges intézkedések megtételére. 

Határidő: 2011. szeptember 30.
Felelős: Dr. Tiba István polgármester

Dr. Veres Margit jegyző

12. napirend: Előterjesztés a Halomalja Kft. érdekeltségi rendszere tárgyában
Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester

Dr. Tiba István polgármester: Bizottsági véleményt kérek.
 
Varga  László: Az  előző  testületi  ülésen  került  az  felvetésre,  hogy  valamilyen  formában 
érdekeltté  kell  tenni  a  Halomalja  Kft.  vezetőségét  a  jobb  gazdálkodás  érdekében.  Ez  az 
előterjesztés  ennek  a  jegyében  készült.  A  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottság  elég  hosszasan  tárgyalta,  hogy mit  lehetne  ebben  az  ügyben  lépni,  mi  lenne  a  jó 
megoldás.  Mindjárt  a  bevezető  pontban  bizottságunk  javasolja,  hogy  a  Halomalja  Kft. 
határozatlan  időre  szerződtetett  munkavállalói  vonatkozásában  fogadja  el  az  érdekeltségi 
rendszert.  A  határozati  javaslatban  nincs  külön  jelölve,  hogy  a  határozatlan  idejű 
munkavállalókra vonatkozzon, ez a mi kiegészítésünk, hiszen nem tudjuk, milyen jogi helyzet 
lehet a következőkben. Szerintünk ezzel pontosítva van a dolog. Az I. pontban az a./ alternatívát 
szeretnénk javasolni elfogadásra, azaz a tárgyévben történő kiadások és bevételek alapján legyen 
ez az elszámolás mérve. A II. pontban az eredményes gazdálkodás esetén az 1. pontban juttatás 
illeti meg a Halomalja Kft. szintén határozatlan időre szerződtetett munkavállalóit, 5 egyhangú 
igen  szavazattal  10%-ban  javasolja  elfogadásra  a  bizottság.  A  2.  pontban  a  Halomalja  Kft. 
munkavállalói  részére  a  többlet  díjazás  történhet  egyösszegben  jutalomként,  vagy  havi 
bontásokban teljesítménybérként számfejtve, itt nem javaslunk döntést hozni, már csak azért sem, 
mert itt az is előfordulhat, hogy egy nagyon nagy összegű kifizetés lehet, ezért itt nem javaslunk 
dönteni  a  két  alternatíva  közül,  hanem  ide  a  bizottságunk  beírna  egy  3.  pontot,  ami  azt 
tartalmazná,  hogy  adott  pénzforgalmi  évet  követő  február  28.  napjáig  a  Pénzügyi  Bizottság 
javaslata alapján döntsön a testület az egyösszegű, vagy részlet kifizetésről. Innentől kezdve a 
III., IV. és V. pontot javasoljuk törölni a határozati javaslatból.

Dr. Veres Margit jegyző: Az hogy határozott, vagy határozatlan idejű szerződéssel rendelkezik 
valaki egy adott gazdasági társaságnál, vagy egy munkáltatónál, az nem lehet az alapja annak, 
hogy kizárjuk  egy érdekeltségi  rendszerből,  egy juttatásból.  Ha azt  írjuk  oda,  hogy az  adott 
gazdasági társaságnál a kifizetés időpontjában munkaszerződéssel rendelkezők esetére jár ez, és 
meghatározhatjuk esetleg  azt,  hogy aki  legalább 6 hónapot  dolgozott  az adott  évben,  amihez 
viszonyítunk, és még jogviszonyban van a kifizetés időpontjában, akkor lehet megállapítani a 
részét,  de  azt,  hogy  határozott,  vagy  határozatlan  idővel  rendelkezik  valaki,  az  nem lehet  a 
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jogszabályok előírásai alapján olyan eltérés, amit megfogalmazhatna a Képviselő-testület. A II. 
pont 2. pontjában dönteni kell arról, hogy jutalomként vagy teljesítménybérként adjuk, de mivel 
én  azt  érzékeltem  az  elnök  úr  mondandójából,  hogy  a  III.,  IV.  és  V.  pontot  nem  kívánják 
javasolni elfogadásra, akkor nem teljesítménybért javasolnak, mert az azt jelenti, hogy van egy 
időbér és van egy teljesítménybér része a személyi alapbérének annak az adott munkavállalónak, 
és  akkor  az  alapbérezést  kapná  meg  személyi  alapbérként  és  a  teljesítménybért,  mint 
tevékenységtől  függő juttatást  kapná havi bontásban. A jutalom történhet  úgy kifizetve,  hogy 
egyösszegben, vagy negyedévente, vagy félévente, ezt meghatározhatja a testület, de dönteni kell 
arról,  hogy  jutalomként  és  nem  teljesítménybérként  kerül  kifizetésre.  Ahhoz  meg  kellene 
határozni, hogy pl. egyösszegben, vagy negyedévente, vagy félévente.

Dr.  Tiba István polgármester: Eldöntendő  kérdéseket  kapott  a  Képviselő-testület,  amiről  a 
határozati  javaslat  szavazása  előtt  döntenünk  kell.  Én  azt  vettem  ki  a  két  hozzászóló  által 
elmondottakból,  hogy az elnök úr azt kérte, a Pénzügyi  Bizottság februárban megtárgyalja és 
javaslatot  tesz  a  Képviselő-testület  felé,  az  ő  javaslatuk  alapján  fizesse  ki,  hagyja  jóvá  a 
Képviselő-testület, hogy a Halomalja Kft. kifizetheti, akkor talán ezt jutalom formájában lenne 
célszerű fizetni. 

Varga László: Az az igazság, hogy mi jogilag nem értünk ehhez, ilyen szempontból nagyon 
szerencsés, hogy van itt olyan szakember, aki ettől sokkal jobban ért hozzá. Úgy gondolom, amit 
a  jegyző  asszony  elmondott,  tulajdonképpen  fedi  azt,  amit  mi  gondoltunk,  csak  helyesen 
megfogalmazva.

Dr. Tiba István polgármester: Kíván-e még valaki hozzászólni a napirendhez? Amennyiben 
nem,  akkor  a  határozati  javaslatról  döntünk.  Az 1.  számú  határozati  javaslati  pontnál  az  a./ 
alternatívát elfogadhatjuk. Ki az, aki ezzel egyetért?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal meghozta az alábbi  
határozatot: 

195/2011. (V. 25.) számú határozat

A Halomalja Kft. érdekeltségi rendszere tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi LXV. törvény 80. § (1) alapján a Halomalja Kft. munkavállalói vonatkozásában az alábbi 
érdekeltségi rendszert fogadja el.

Az érdekeltségi rendszer alapja:
A tárgy évi bevételek és a termeléshez szükséges közvetlenül felmerült költségek különbözete (a 
közvetlen költségek közül az anyag költség, munkabér és járulékai kerülnek figyelembevételre). 

Dr. Tiba István polgármester: A II. pontnál az 1. pontban 10%-ot kérek beírni és a 2. pontnál a 
többletdíjazás történhet jutalomként a Pénzügyi Bizottság előzetes javaslata alapján. Ki az, aki 
ezzel egyetért?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal meghozta az alábbi  
határozatot: 

16



196/2011. (V. 25.) számú határozat

A Halomalja Kft. érdekeltségi rendszere tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi LXV. törvény 80. § (1) alapján a Halomalja Kft. munkavállalói vonatkozásában az alábbi 
érdekeltségi rendszert fogadja el.

Eredményes gazdálkodás esetén: 

1. juttatás illeti meg a Halomalja Kft. munkavállalóit, a juttatás alapját az érdekeltségi rendszer 
alapjául meghatározott összeg 10 %-ában határozza meg a Képviselő-testület.

2.  A  Halomalja  Kft.  munkavállalói  részére  a  többlet  díjazás  történhet  egy  összegben 
jutalomként a tárgyévet követő év február 28. napját követően a Pénzügyi,  Mezőgazdasági és 
Környezetvédelmi  Bizottság  javaslata  alapján  készült  előterjesztés  megtárgyalását  követő 
képviselő-testületi döntés alapján.

Dr. Tiba István polgármester: A III.,  IV.,  V.  pontokról  nem döntünk a bizottság  javaslata 
alapján. Ki az, aki ezzel egyetért?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal meghozta az alábbi  
határozatot: 

197/2011. (V. 25.) számú határozat

A Halomalja Kft. érdekeltségi rendszere tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Halomalja Kft. érdekeltségi rendszere 
tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatának III. IV. V. pontjairól nem dönt.

13. napirend: Előterjesztés  a  Hortobágy  Természetvédelmi  Egyesület  kérelme 
tárgyában
Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester

Dr. Tiba István polgármester: Bizottsági véleményt kérek.
 
Varga  László: Ez  egy  igen  hosszú,  évek  óta  folytatódó  történet,  ami  nagyon  sok  lépcsőn 
keresztül  jutott  el  eddig  a  pontig.  Bizottsági  ülésen  is  igen  hosszú  ideig  tárgyaltunk  erről 
ismételten,  de  végül  is  kialakult  egy  olyan  közös  véleményünk,  hogy  néhány  szakmai, 
gyakorlatilag  grafikai  kérdés  áthelyezésével,  javításával,  amit  egyébként  a  jelenlévők  közül 
ketten  javasoltak,  akik  vízügyi  szakemberek,  bizottságunk  javasolja  elfogadásra  a  határozati 
javaslatot.

Dr.  Tiba  István  polgármester: Kérdése  van-e  valakinek  az  előterjesztéssel  kapcsolatban? 
Vélemény,  hozzászólás?  Én  kaptam egy  kiegészítést  a  Természetvédelmi  Egyesület  kérelme 
tárgyában  készült  előterjesztéshez,  ami  arról  szól,  hogy  a  Képviselő-testület  a  Hortobágy 
Természetvédelmi Egyesület által terveztetett vízrendezési terv 1/2011. 4. számú tervrajz szerint 
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az  állami  tulajdonú,  a  TIKÖVIZIG  kezelésében  lévő  Magdolnaér  külterületi  csatorna 
feltöltéséhez és megszűnéséhez a Debreceni u. - Szoboszlói u. közötti szakaszon nem járul hozzá, 
mivel  a  csatorna  megfelelő  karbantartás  esetén  jelentős  vízgyűjtő  területek  vízelvezetését 
szolgálja  és  érinti  Balmazújváros  belterületi  vízrendezését  is.  A  kérdésem  a  következő:  a 
bizottság tárgyalt-e erről? Ez egy új tényállás az én olvasatomban, másrészt a bizottság mondta,  
hogy támogatja az előterjesztést,  de itt  két alternatíva van, gondolom, hogy a bizottság az a./ 
alternatívára  gondolt.  Most  azt  kell  megtalálnia  a  Képviselő-testületnek,  hogy  ezt  az  a./ 
alternatívát ezzel a kiegészítéssel lehet-e elfogadni, vagy ez önmagában az egész előterjesztés 
esetében a b./ alternatíva elfogadását javasolja.
 
Varga  László: Azért  nem  akartam  ebbe  különösebben  belemenni,  mert  én  is  telefonos 
információkat kaptam az illetékes vízügyi szakemberektől és sokkal egyszerűbb lenne, ha tőlük 
kérdeznénk ezt meg. Mi a bizottsági ülésen ezeket a bediktált véleményeket megtárgyaltuk és ott 
úgy  hangzott  el,  hogy  ezek  megoldhatóak,  sőt  garancia  van  arra,  hogy  a  hosszútávú 
működtetésnél egy-két műtárgy áthelyezéséről ők gondoskodni fognak, megoldható, tehát ezzel 
sincs probléma. A Virágoskúti ágra a zsilipek áthelyezéséről szintén megoldható problémaként 
beszéltünk. A Szoboszlói út utáni terület kezeléséről, kitakarításáról, ami egyébként hosszú távon 
megoldás  lehet  itt  a  teljes  vízrendszernek a lefolyása,  ill.  hogy ne gátolja  az elfolyását  a mi 
rendszerünknek, szintén a megoldható problémába. Ami információnk akkor nekünk volt, mi ez 
alapján  döntöttünk.  Ezért  javasoltuk  mi  az  a./  alternatívát,  amit  nem  tudtunk  megtárgyalni, 
nyilván arról nem tudunk dönteni. Az én javaslatom az, hogy vagy vegyük le napirendről, vagy 
üljünk neki, de az egy hosszú történet lesz, hogy ezt tudjuk megtárgyalni.

Dr.  Tiba  István polgármester: Ecsedi  Zoltán  úr  kér  szót,  szintén  kérem a  testületet,  hogy 
döntsünk arról, hogy szót kaphat-e.

Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – figyelemmel a Képviselő-testület  
Szervezeti és Működési Szabályzatának 12.§ (2) bekezdésére – 11 igen szavazattal lehetőséget ad  

két perces hozzászólásra.

Ecsedi Zoltán: Ez a kiegészítő javaslat, amit polgármester úr felolvasott, a tervben szerepel. A 
Magdolna ér megszüntetése nincs a tervben. Azzal ki lehet egészíteni, hogy nem járulnak hozzá a 
megszüntetéshez, de a terv sem tartalmazza a megszüntetést.

Dr. Tiba István polgármester: Kérdezem azokat  a szakembereket,  akikkel  végigharcoltuk a 
belvíz időszakát, hogy mi a véleményük erről? Az én véleményem az, és én ezt jeleztem is és azt  
tapasztaltam egyébként a lakosság részéről is, hogy igen komoly fenntartásaik vannak ezzel a 
Nagyszíkkel kapcsolatos beruházás kapcsán végrehajtandó csatorna feltöltésekkel és a többivel. 
Most dönthet arról a testület és elfogadhat olyan dolgokat, hogy majd tárgyalunk erről, meg majd 
karbantartják, csak itt két probléma van. A víz azt nem fogadja el, hogy azt mondjuk, hogy majd 
akkor legyen belvíz, amikor már ezt megtárgyaltuk és kialakítottuk, hanem a víz az ott van, és 
nekünk arról kell gondoskodnunk, hogy ne a városban legyen, hanem a városon kívül, de onnan 
is lehetőleg minél hamarabb elmenjen. Ennek a döntésnek a súlya sokkal nagyobb, mert ha erre 
úgy igent mond a Képviselő-testület, hogy nem figyel minden egyes olyan apró momentumra, 
onnantól  ez  ránk  fog  visszahullani,  ha  rosszul  döntünk.  Ez  egy  nagyon  komoly  és  nagyon 
bonyolult döntés.

Csomor Lajos: Egy  elég  nagy  horderejű  kérdésről  van  szó.  Az előterjesztéshez  kapcsolódó 
tervdokumentációt  teljes  egészében  nem  tudtam  átnézni,  hiszen  két  óra  alatt  ezt  nem  lehet 
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átnézni.  A  szinteket,  az  üzemi  vízszinteket  pontosítani  kell.  Arról  nem  tudok  egyértelműen 
nyilatkozni,  hogy  amit  kértünk  a  tervezőtől,  az  szerepel-e  benne.  Kizárólag  belvízvédelmi 
szempontból  vizsgálva  a  tervezett  átalakítást,  látható  a  célja,  hogy megvédik  a  város  érintett 
szakaszát  a  szíken  kialakuló  magasabb  vízállástól.  Az  övárokra  tervezett  tiltó  áthelyezését 
javaslom  elfogadásra,  viszont  nem  támogatom  a  Nagyszíki  szakasznak  sem  a  fenékküszöb 
beépítését, sem a töltésnek a visszatöltését. Miért is beszélünk ezekről a lényeges részekről? Itt  
vissza kell mennem oda, hogy a városunk védelme a belvíztől, a szíken történő átalakításoktól 
nagymértékben  függ.  A  tavaszi  belvíz  védekezési  munkák  során  megállapítható  volt,  hogy 
városunk védelme nagymértékben a Kadarcs-Karácsonyfoki főcsatorna mindenkori vízszintjétől 
valamint  a Hajdúhátság felől  érkező csapadékvíz mennyiségétől  is függ. A Hajdúhátság felől 
érkező  vízmennyiség  ugyanis  a  Keleti-főcsatorna  hajó  fordulójánál  lévő  bujtatón  keresztül 
érkezik a területünkre.  A bújtató után épülő két szabályozható műtárgy szolgál majd a tervek 
szerint a vízmegosztásra. Az egyik ágán a Nagyszík felé lehet a vizet engedni majd, a másik a 
Virágoskút  felé.  Ez  az  alapállásunk.  Azt  hiszem,  Önök  is  egyetértenek  azzal,  hogy  pl.  a 
védekezésre történő felkészülésnél, mint ahogy polgármester úr is említette, mindig a legrosszabb 
eseményre kell felkészülni. Ez a legrosszabb esemény a következők miatt fordulhat elő. Hatalmas 
mennyiségű csapadék esik a vízgyűjtő területünkre, megjegyzem, hogy a tavalyi évben lehullott 
csapadék nagysága 1000 mm-nél is több volt.  Közrejátszhat a Tiszántúli folyók áradása azért, 
mert a Hortobágy folyó lezárását követően - és ezt le fogják zárni minden esetben - a Kadarcs-
Karácsonyfoki  főcsatorna  vízszintje  megemelkedik.  A  vízmércén  mért  eddigi  legmagasabb 
vízszint 4,68 m volt.  Van egy negyedik pont, ami ehhez kapcsolódik, az pedig a Virágoskúti 
csatorna  szivattyútelepe,  ami  ha  valamilyen  oknál  fogva  leáll,  ez  pl.  lehet  meghibásodás, 
áramellátás  hiánya,  elérjük  a  legmagasabb  vízszintet  a  Kadarcs-Karácsonyfokon,  nem tudjuk 
hová tenni  a  vizet,  mindez,  ha  netalántán  összejátszik,  akkor  mi  is  történhet  tulajdonképp  a 
városunkkal,  az  átalakítás  után  milyen  dolgok  fognak  bekövetkezni.  A  külső  és  belső 
Magdolnaérbe  szivattyúzott  belvizek  és  a  csatornák  karbantartatlansága  miatt  nem  tudják 
elvezetni  a  vizet  a  mélyebb  fekvésű  területekre.  Szükség  esetén  ugyan  lezárható  a  külső 
Magdolnaéren található zsilip, de ez nem oldja meg a problémánkat. Többévi belvízvédekezés 
tapasztalatai  azt  mutatják,  hogy  a  kőudvari  rész  elárasztása  nagyobb  mennyiségű  belvíz 
befogadására képes. A tavaszi belvízvédekezés során bebizonyosodott, hogy a külső magdolnaéri 
csatorna teljesen működésképtelen, hiába kotorta meg a vízügy a torkolattól 1+995 szelvényig ezt 
a  szakaszt.  Egyszerűen  nem  működött,  valamilyen  oknál  fogva.  A  területünkre  érkező 
vízmennyiséget teljes egészében a Nagyszíkre kell irányítani. Tételezzük fel, hogy a Virágoskúti 
csatorna meg fog telni. A kőudvari rész nem tud besegíteni a tározásban az említett korlátaink 
miatt. Akkor tulajdonképpen csak az övárok magassága szab majd határt annak, hogy bejön-e a 
városba a belvíz vagy nem. A másik ág, ami közvetlenül nem tartozik ide a Nagyszíkhez, de a víz 
esetében nálunk minden mindennel összefügg, ezért megemlítem a vízszabályzó műtárgy másik 
végletét is. Amennyiben valamilyen oknál fogva a Virágoskúti csatorna szivattyútelepe leáll és a 
Nagyszík  sem tud  már  vizet  fogadni,  akkor  mi  is  történik.  A Nap utca végén lévő telkeket, 
gazdasági épületeket önti el elsőként a víz, az a legmélyebb része a Virágoskúti csatornának. Ez 
nem csak  a  Szigetkerti  részt  veszélyezteti  ugyanis  a  Virágoskúti  csatorna,  a  lesin  keresztül 
bevezeti a vizet a Bajcsy-Zs. utca végére is. Ott is veszélyeztetheti az ott lévő házakat, valamint a 
sportlétesítményeket.  A  másik  nagy  probléma  még  az  is,  hogy  a  Bánlak  és  a  Szigetkert 
belvízelvezető  árkai  sem  tudják  a  csapadékvizet  elszállítani,  hiszen  a  befogadójuk,  a 
Böszörményi úti csatorna is telítetté válik a magas vízszint miatt. Magyarul be vagyunk kerítve. 
Ha ilyen  helyzet  alakul  ki,  akkor  elsődleges  cél  a  belvíz  tározása,  ami  a  külső  Magdolnaér 
kőudvari részén a régi Kadarcs mederben valósítható meg. Ez többször is bebizonyosodott, még 
amikor  működött  ez  a  csatorna.  Ezért  fontos  a  külső  Magdolnaér  karbantartása,  tisztítása  és 
folyamatos  tisztántartása.  Javaslom  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a  karbantartási 
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megállapodásban vegyék bele - amennyiben ezt választják -, hogy hozzájárulnak a létesítmény 
elkészüléséhez,  azzal,  hogy  a  külső  magdolnaéri  csatorna  kerüljön  kotrásra.  Tavasszal  a 
Nagyszíkről nem a külső magdolnaéri csatornán keresztül folyt el a víz, hanem a Virágoskúti 
csatornába visszavezetve.  Amennyiben a külső magdolnaéri  csatornának ebben a tervben más 
szerepet  szántak,  pl.  vizes  élőhelynek akarják kialakítani,  vagy egy részét  éppen feltöltik  -  a 
Nagyszíkről beszélünk - akkor a belvízvédekezés egyik lehetőségét bezárták a városunk előtt.

Ecsedi Zoltán: Most egy kicsit össze lett zavarva minden. A Nagyszík Magdolnáról van szó, ez a 
terv ezt tartalmazza. A külső Magdolnaér egy egészen más, ez a terv nem része ennek. Lehet 
összekeverni,  ez egy külön dolog, egy külön vízjárás. A Nagyszík Magdolnán a TIKÖVIZIG 
engedélyezte, úgy gondolom, hogy a TIKÖVIZIG elég „szakember” ahhoz, hogy jól látják, ez a 
rendszer,  ami  kiépül,  biztosítja,  amit  eddig  biztosított,  magyarul,  a  hajdúhát  és  a  környező 
településrésznek a belvíz elvezetését. Mint elsődleges cél, ennek meg kell maradnia, nem is adna 
rá engedélyt, szerintem a Nemzeti Park sem járulna hozzá, ha mi el akarnánk önteni mondjuk a 
település másik részét. Senki nem beszél arról, hogy mi lenne, ha a jelenlegi helyzet maradna. 
Szép,  hogy  bíráljuk  az  újat,  ami  megoldást  kínál.  A  tervből  nagyon  jól  kiolvasható,  és  a 
szakemberek is azt mondják, hogy erre a városnak ez az egyetlen jó megoldás, hiszen menekülési 
pontok,  szivattyú  állások,  zsilipek  többsége  biztosítja  azt,  hogy a  településrészről  a  belvizet 
gyorsan  levezesse,  és  ne  akadályozza  meg  ennek a  településrésznek  a  belvíz  elvezetését.  Ez 
megoldást kínál. Ha ez nem valósulna meg, akkor maradna a jelenlegi helyzet, ami nem alkalmas 
az újkori vízjárások elvezetésére.  Ez volt tavaly.  Tavaly mi nem nyúltunk hozzá, ha ez az új  
megoldás születik, amit a TIKÖVIZIG átnézett a szakemberével, ugyanaz a szelvény van, ami a 
csapadékvizet biztosítja, csak egy kicsit természetesebb megoldásban. A Magdolnaér nem lesz 
betemetve, el lesz a gátja bontva és a meder kialakítása egy kicsit laposabb rézsűvel történik. 
Szerintem ebben a tervben minden benne van, ami a felmerült aggályokra választ ad. A külső 
Magdolnaér nem része a tervnek.

Dr. Tiba István polgármester: Én mindig nagyon tisztelem a szakembereket, de amikor belvízi 
problémánk van, a TIKÖVIZIG szakembere szétteszi a kezét, hogy hát rosszul gondolta, nem 
úgy folyik  a  víz  Balmazújváros  környékén,  ahogy ő elképzelte.  Nem ő az,  aki  a  mínuszban 
gyalog kimegy 5 km-t, hogy megnézze, miért állt meg a víz. Nem illik ilyet mondani, de engem 
nem igazán érdekel a TIKÖVIZIG szakembere, engem a saját szakembereim érdekelnek, akik 
nap, mint nap részt vettek ebben a munkában. Az én javaslatom az, hogy ebben a kérdésben most 
ne döntsünk, felkérem a város szakembereit, hogy üljenek le, nézzenek végig mindent és én erre 
akkor tudok igennel szavazni, ha ők azt mondják, hogy ebben a formában, ilyen kiegészítésekkel 
és ilyen kotrással, vagy bármivel megnyugtató módon ki tudjuk védeni az eddigi legrosszabb 
helyzetet. Senki nem garantálja, hogy ettől nem lehet rosszabb, azért ezt ne felejtsük el. Lehet, 
hogy 20 évig nem lesz semmi, de nagyon nem emlékeztek az újvárosi emberek arra, hogy mikor 
volt az, amikor egy óra alatt olyan mennyiségű csapadék esett a városban, mint tavaly júniusban. 
Én felelősen dönteni ebben a kérdésben most  nem tudok. Ahogy az előterjesztésben látom, a 
kérelmezőnek június 15-ig kell beterjesztenie a testület hozzájárulását, úgyhogy annyi időnk van, 
hogy ne elhamarkodottan, egy-egy hozzászólás alapján döntsünk. Az én javaslatom az, hogy erről 
a kérdésről most ne döntsünk, hanem a hivatal  szakemberei, a TIKÖVIZIG szakembere üljön 
össze, vegyen részt a kérelmezőnek a képviselője és egy közös álláspont kialakítását követően a 
Képviselő-testület  természetesen  akár  rendkívüli  ülés  keretében  is  tárgyalni  fogja,  hogy  ne 
hozzuk hátrányos helyzetbe a természetvédelmi egyesületet. Ki az, aki ezzel egyetért?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal meghozta az alábbi  
határozatot: 
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198/2011. (V. 25.) számú határozat

A Hortobágy Természetvédelmi Egyesület kérelme tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi  önkormányzatokról szóló 
1990.  évi  LXV.  tv.  80.  §-ában biztosított  jogkörében eljárva  a  Hortobágy Természetvédelmi 
Egyesületnek a Nagyszík vízrendezésének megváltoztatására vonatkozó kérelmét nem tárgyalja a 
mai ülésén, egyben felkéri a megfelelő szakembereket, hogy tárgyalják meg az adott ügyet és egy 
következő testületi ülésre készüljön róla előterjesztés a megalapozott döntés érdekében.
 
Határidő: 2011. június 15. 
Felelős: Dr. Tiba István polgármester 

Dr. Veres Margit jegyző 

14. napirend: Előterjesztés a Bocskai István és Kalmár Zoltán Egyesített Általános 
Iskola  alapító  okiratának  módosítása,  az  átszervezett  intézmény 
intézményvezetőjének ideiglenes megbízása tárgyában
Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester

Dr. Tiba István polgármester: Bizottsági véleményt kérek.
 
Szarvas Endre: Az Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottság megtárgyalta az 
előterjesztést  és  a  határozati  javaslatot  elfogadásra  javasolja.  Az  ideiglenes  intézményvezető 
személyére nem tett javaslatot a bizottság.

Dr.  Tiba  István  polgármester: Az  előterjesztéssel  kapcsolatban  kérdése  van-e  valakinek? 
Vélemény,  hozzászólás?  Ideiglenes  igazgatónak  javaslom  Zsuposné  Juhász  Margitot,  az 
illetményre vonatkozó feltételek: garantált illetmény 252.400,- Ft, további szakképesítés 25.240,- 
Ft, vezetői pótlék 46.000,- Ft, kiemelt munkavégzésért járó illetménynövekedés 30.000,- Ft, ez 
így mindösszesen 353.640,- Ft. Ki az, aki egyetért a határozati javaslat I. pontjával?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett  
meghozta az alábbi határozatot:

199/2011. (V. 25.) számú határozat

A Bocskai István és Kalmár Zoltán Egyesített Általános Iskola alapító okiratának 
módosítása, az átszervezett intézmény intézményvezetőjének ideiglenes megbízása 

tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  közoktatásról  szóló  1993.  évi 
LXXIX. törvény 102. § (2) bekezdés a.) pontjában biztosított jogkörében eljárva a Bocskai István 
és Kalmár Zoltán Egyesített Általános Iskola alapító okiratát az alábbiak szerint módosítja:

Az alapító okirat 1.) és 2.) pontja az alábbiak szerint változik:
1.) Az intézmény neve: Balmazújvárosi Általános Iskola
     OM azonosító: 200931
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2.) Székhelye: 4060 Balmazújváros, Dózsa Gy. u. 17-23.
      Telephelyei: 4060 Balmazújváros, Móricz Zs. u. 1-3.

4060 Balmazújváros, Hortobágyi u. 12.
4060 Balmazújváros, Kossuth tér 14.

Az alapító okirat 6.) pont „A szakfeladat száma és megnevezése 2010. január 1-től” bekezdés 
852011 számú szakfeladata az alábbiakkal egészül ki: 

- emelt óraszámú rajz- és énekoktatás 1-4. évfolyamon
- iskolaotthonos nevelés és oktatás
- iskolaotthonos ellátás 
- korai két tanítási nyelvű – német célnyelvű – iskolai oktatás

852012 számú szakfeladata az alábbiakkal egészül ki:

852012 Sajátos nevelési igényű általános iskolai tanulók nappali rendszerű nevelése, oktatása (1-
4 évfolyam)

a) fogyatékos tanulók nappali rendszerű általános műveltséget megalapozó iskolai oktatása eltérő 
tantervű tagozatán
b) sajátos nevelési igényű tanulók nappali rendszerű általános műveltséget megalapozó iskolai 
integrált oktatása
c) gyógypedagógiai ellátás 1-4. évfolyamos általános iskolások számára

852021 számú szakfeladata az alábbiakkal egészül ki:
- emelt óraszámú rajz- és énekoktatás 5-8. évfolyamon
- emelt óraszámú angol-német nyelvoktatás 4-8. évfolyamon
- iskolaotthonos nevelés és oktatás
- iskolaotthonos ellátás 
- korai két tanítási nyelvű – német célnyelvű – iskolai oktatás

852022 számú szakfeladata az alábbiakkal egészül ki:

852022 Sajátos nevelési igényű általános iskolai tanulók nappali rendszerű nevelése, oktatása (5-
8. évfolyam)

a) fogyatékos tanulók nappali rendszerű általános műveltséget megalapozó iskolai oktatása eltérő 
tantervű tagozatán
b) sajátos nevelési igényű tanulók nappali rendszerű általános műveltséget megalapozó iskolai 
integrált oktatása
c) gyógypedagógiai ellátás 5-8. évfolyamos általános iskolások számára

Az alapító okirat 6.) pont „A szakfeladat száma és megnevezése 2010. január 1-től” bekezdés az 
alábbi szakfeladattal bővül:

852014 Általános iskolai felnőttoktatás (1-4. évfolyam)

Az alapító okirat 6.) pontjában meghatározott feladatok az alábbi egyéb feladatokkal egészülnek 
ki:
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Egyéb feladatok:

a) különleges helyzetben lévő gyermekek, tanulók támogatása (Gyvt. 19. §, 138. § (2)
b) pedagógus szakvizsga ás továbbképzés biztosítása (277/1997. (XII.22.) Korm. rend.)
c) pedagógus szakkönyvvásárlásának biztosítása 
d)  tanulók  tankönyvvásárlásának  általános  és  kiegészítő  támogatása  (5/1998.  (II.18.) 
MKM rend., 2001. évi XXXVII. Törvény, szakmai fejlesztési feladatok támogatása)
e) szakmai fejlesztési feladatok támogatása
f) minőségfejlesztési feladatok ellátása
g) szakmai és informatikai fejlesztési feladatok ellátása, pedagógiai szakmai
szolgáltatás
h) faluházi programok szervezése
i) EU-Alpont működtetése
j) iskolakönyvtári tevékenység

Az alapító  okirat  10.)  pontja  „A felvehető  maximális  gyermeklétszám” bekezdés  az alábbiak 
szerint módosul:

10. A felvehető maximális gyermeklétszám: 2000 fő

Az alapító okirat 11.) pont típus szerinti besorolást, valamint e pont első és második bekezdéseit a 
tevékenység jellege szerinti, és a közszolgálati szerv fajtája besorolásokat jogszabály módosítása 
miatt törölni kell. 
A harmadik bekezdés „A feladatellátáshoz gyakorolt funkció szerint” elnevezése „Gazdálkodási 
jogköre” elnevezésre változik.

Az alapító okirat 14.) pont „A vezető kinevezésének rendje” első mondata az alábbiak szerint 
módosul:

Az intézmény élén intézményvezető áll.

Ugyanezen pont többi része, mondata változatlan formában továbbra is hatályban marad.

Az alapító okirat 16.) pontja az alábbiak szerint változik:

16.) Az intézmény képviseletére jogosultak:
Az intézményvezető, akadályoztatása esetén az általános helyettes, 
illetve a vezető által megnevezett személy.

Az  alapító  okirat  módosítással  nem  érintett  rendelkezései  változatlan  tartalommal  hatályban 
maradnak. 

 
Dr. Tiba István polgármester: Ki az, aki egyetért a határozati javaslat II. pontjával?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 8 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett  
meghozta az alábbi határozatot: 

200/2011. (V. 25.) számú határozat
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A Bocskai István és Kalmár Zoltán Egyesített Általános Iskola alapító okiratának 
módosítása, az átszervezett intézmény intézményvezetőjének ideiglenes megbízása 

tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  közoktatásról  szóló  1993.  évi 
LXXIX.  törvény  102.  §  (2)  bekezdés  a.)  pontjában  biztosított  jogkörében  eljárva  a 
Balmazújvárosi Általános Iskola alapító  okiratát  a melléklet  szerinti  formában és tartalommal 
egységes szerkezetben elfogadja. 

Dr. Tiba István polgármester: Ki az, aki egyetért a határozati javaslat III. pontjával?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 8 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett  
meghozta az alábbi határozatot: 

201/2011. (V. 25.) számú határozat

A Bocskai István és Kalmár Zoltán Egyesített Általános Iskola alapító okiratának 
módosítása, az átszervezett intézmény intézményvezetőjének ideiglenes megbízása 

tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  felkéri  a  Polgármesteri  Hivatal 
Jegyzőjét,  hogy az alapító okirat módosításaival kapcsolatosan a Magyar Államkincstár felé a 
szükséges intézkedéseket tegye meg. 

Dr. Tiba István polgármester: Ki az, aki egyetért a határozati javaslat IV. pontjával az általam 
tett javaslattal?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett  
meghozta az alábbi határozatot: 

202/2011. (V. 25.) számú határozat

A Bocskai István és Kalmár Zoltán Egyesített Általános Iskola alapító okiratának 
módosítása, az átszervezett intézmény intézményvezetőjének ideiglenes megbízása 

tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi  önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. törvény 10. § (1) bekezdés b) pontjában biztosított  jogkörében eljárva 2011. 
július  1.  napjától  az  igazgatói  állás  betöltéséig,  de  legkésőbb  2011.  augusztus  31.  napjáig 
Zsuposné  Juhász  Margitot  bízza  meg  a  Balmazújvárosi  Általános  Iskola  intézményvezetői 
feladatainak ellátásával.

A megbízott intézményvezető illetményét az alábbiak szerint határozza meg:

garantált illetmény: 252.400,- Ft 
további szakképesítés:   25.240,- Ft
vezetői pótlék:   46.000,- Ft
kiemelt munkavégzésért járó
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keresetkiegészítés:                                     30.000,- Ft  
illetmény összesen: 353.640,- Ft 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: folyamatos
Felelős: Dr. Tiba István polgármester

15. napirend: Előterjesztés a Balmazújvárosi Református Egyházközséggel kötendő 
ingatlan használatba adási megállapodás tárgyában 
Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester

Dr. Tiba István polgármester: Köszöntöm Szabadi Árpád esperes urat. 
 
Dr. Veres Margit jegyző: A meghívóban szerepelt  helyesen az előterjesztés elnevezése,  egy 
elírás történt a kiküldött anyagban, kérem, a meghívóban szereplő címet vegyék figyelembe.
 
Szarvas  Endre: Az  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági  Bizottság  tárgyalta  az 
előterjesztést  és  elfogadásra  javasolja.  A III.  határozati  javaslati  pontban  az  időpontot  2011. 
augusztus 15. napjáról augusztus 31. napjára módosítja.

Dr.  Tiba  István  polgármester: Az  előterjesztéssel  kapcsolatban  kérdése  van-e  valakinek? 
Vélemény,  hozzászólás?  Én  az  időpontot  tovább  módosítanám  2011.  szeptember  1-re.  Az 
együttműködési megállapodás tervezetben szeretnék javasolni egy pontosítást. A 14. számú pont 
3  bekezdésében:  "Amennyiben  az  Egyházközség  intézményeiben  a  halmozottan  hátrányos 
helyzetű  gyermekek,  tanulók  aránya  több,  mint  10%-os  eltérést  mutat(…)"  én  ezt  annyiban 
módosítanám, hogy a 2011/2012. tanévben felvett elsős osztályok és az óvodáktól kezdődően a 
következő évekre vonatkozik, magyarul a beiskolázásnál és a beóvodázásnál. Ugyanez a dolog a 
használatba adási megállapodás tervezetben a 13. számú pontnál szintén a 3. bekezdésben, ezzel 
kerüljön kiegészítésre. Esperes úr jelezte, hogy hozzá kíván szólni. Kérdezem, a testületet, hogy 
hozzájárul-e?

Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – figyelemmel a Képviselő-testület  
Szervezeti és Működési Szabályzatának 12.§ (2) bekezdésére – 11 igen szavazattal lehetőséget ad  

két perces hozzászólásra.

Szabadi  Árpád: Az  előbb  említett  ponttal  kapcsolatban  lenne  nekem  egy  megjegyzésem, 
tekintettel arra, hogy erről tárgyaltunk jegyző asszonnyal és az egyházkerület szakértőivel is. Itt 
csak annyi a gond mind a mellett, hogy a testület előtt és polgármester úr előtt is ígéretet tettem 
arra,  hogy  természetesen  semmiképpen  nem  akarjuk  kivonni  magunkat  abból,  hogy  a 
halmozottan hátrányos helyzetű gyerekeket elhelyezzük az oktatási intézményeinkben, de ezzel 
egyetlen gond lehet, ha nem jelentkeznek annyian, mert erőszakkal senkit oda bekényszeríteni 
nem lehet. Az oktatási törvénynek van egy ide vonatkozó rendelete. Mi készek vagyunk bárki 
előtt megnyitni az oktatási intézményeinket, de az elmondottak szerint.

Dr.  Tiba  István  polgármester: Én  úgy  gondolom,  hogy  az  oktatási  intézményeinknek  az 
átszervezése megnyitja az utat abban az irányban a városban végre, hogy az intézményeink ne 
egymás  ellen  dolgozzanak,  hanem  egymással  karöltve  a  város  érdekében  dolgozzanak.  Ez 
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magában foglalja az előbb elmondottakat is. Véleményem szerint, ha nem lesz esetlegesen olyan 
helyzet,  hogy egy önkormányzati  intézmény az egyházi  intézmény ellen beszél és fordítva is 
természetesen,  akkor  ilyen  problémák  nem lehetnek,  ha  az  együttműködés  megfelelő  módon 
zajlik és minden egyes vezetőnek és ott dolgozónak az az érdeke, hogy a városban az oktatás 
viszonyai  a lehető legmagasabb szinten és a lehető leginkább kiegyensúlyozottan történjenek. 
Ebben látok garanciát  arra, hogy ez megvalósítható. Ezért is javasoltam azt, hogy az újonnan 
induló osztályok  esetére  vonatkozik,  természetesen  onnantól  élnek ezek a  dolgok.  Ki  az,  aki 
egyetért a határozati javaslat I. pontjával?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett  
meghozta az alábbi határozatot: 

203/2011. (V. 25.) számú határozat

A Balmazújvárosi Református Egyházközséggel kötendő ingatlan használatba adási 
megállapodás tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi  önkormányzatokról szóló 
1990.  évi  LXV.  törvény  8.  §  (1)-(2)  bekezdéseiben  meghatározott  jogkörében  eljárva,  a 
Balmazújváros Város Önkormányzata és a Balmazújvárosi Református Egyházközség között, a 
közoktatási  feladatok  megvalósításában  való  közreműködésre  vonatkozó  Együttműködési 
Megállapodást a melléklet szerinti tartalomban elfogadja.

A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert,  hogy  az  Együttműködési  Megállapodást 
Balmazújváros Város Önkormányzata képviseletében aláírja.

Határidő: 2011. május 31.
Felelős: Dr. Tiba István polgármester

Dr. Tiba István polgármester: Ki az, aki egyetért a határozati javaslat II. pontjával?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett  
meghozta az alábbi határozatot: 

204/2011. (V. 25.) számú határozat

A Balmazújvárosi Református Egyházközséggel kötendő ingatlan használatba adási 
megállapodás tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának Képviselő-testülete  az  államháztartásról  szóló 1992. 
évi  XXXVIII.  törvény  108.  §  (1)  bekezdése  a)  pontja  alapján  a  Balmazújváros  Város 
Önkormányzata  és  a  Balmazújvárosi  Református  Egyházközség  között,  az  óvodai  nevelés  és 
általános  iskolai  oktatás  tárgyi  feltételeinek  biztosítása  érdekében kötendő Használatba  Adási 
Megállapodást a melléklet szerinti tartalomban elfogadja.

A Képviselő-testület  felhatalmazza a polgármestert,  hogy a Használatba Adási Megállapodást 
Balmazújváros Város Önkormányzata képviseletében aláírja.
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Határidő: 2011. május 31. 
Felelős: Dr. Tiba István polgármester

Dr. Tiba István polgármester: Ki az, aki egyetért a határozati javaslat III. pontjával?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 9 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett  
meghozta az alábbi határozatot: 

205/2011. (V. 25.) számú határozat

A Balmazújvárosi Református Egyházközséggel kötendő ingatlan használatba adási 
megállapodás tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi  önkormányzatokról szóló 
1990.  évi  LXV.  törvény  80.  §-ában  biztosított  jogkörében  eljárva  a  165/2011.(V.13.)  sz. 
határozatát módosítja oly módon, hogy a közalkalmazottak átadására vonatkozó időpontot 2011. 
szeptember 01. napjára módosítja.
A határozat módosítással nem érintett rendelkezései változatlan tartalommal hatályban maradnak.

Felkéri a polgármestert, hogy a döntésről az érintett intézmények vezetőit tájékoztassa.

Határidő: 2011. május 31.
Felelős: Dr. Tiba István polgármester

16. napirend: A  Bocskai  István  és  Kalmár  Zoltán  Egyesített  Általános  Iskola 
épületekben tűzoltó-hatósági előírások végrehajtása tárgyában
Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester

 
Dr. Tiba István polgármester: Bizottsági véleményt kérek.
 
Varga  László: A  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi  Bizottság  tárgyalta  az 
előterjesztést és egyhangúan elfogadásra javasolja a testületnek.

Dr. Tiba István polgármester: Én módosítanám a határozati javaslatot. Mivel én nem látok itt 
árajánlatokat,  tehát  nem  csatolta  a  kérelmező  a  bekért  ajánlatokat,  hogy  milyen  költséget 
képviselnek  ezek,  az  a  javaslatom,  hogy  a  Képviselő-testület  és  a  műszaki  iroda  kérjen  be 
ajánlatokat  ezekre  a  munkákra.  Ennek  ismeretében  bízom  abban,  hogy  kevesebb  pénzből 
megvalósítható  ez.  Természetesen  a  kért  problémáknak az  elhárítását  támogatja  a  Képviselő-
testület.  Kérdése  van-e  valakinek?  Vélemény,  hozzászólás?  Ki  az,  aki  egyetért  a  határozati 
javaslattal, ebben a formában?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal meghozta az alábbi  
határozatot: 

206/2011. (V. 25.) számú határozat

A Bocskai István és Kalmár Zoltán Egyesített Általános Iskola épületekben tűzoltó-
hatósági előírások végrehajtása tárgyában
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Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  –  figyelemmel  a  helyi 
önkormányzatokról  szóló  1990.  évi  LXV.  törvény 80.  §  (1)  bekezdésére  –  a  Balmazújváros 
Bocskai István és Kalmár Zoltán Egyesített Általános Iskola Móricz Zsigmond utcai, Hortobágyi 
úti  és  Vörösmarty  utcai  oktatási  épületekre  vonatkozó  a  debreceni  hivatásos  önkormányzati 
tűzoltóság  hatósági  előírása  alapján  szükséges  elektromos  szabványossági,  villámvédelmi  és 
tűzvédelmi hiányosságok kivitelezéséről az alábbiakban határoz:
A Polgármesteri  Hivatal  kérjen  be  árajánlatokat  az  elvégzendő  munkákról  és  egy következő 
testületi ülésre készüljön róla előterjesztés a megalapozott döntés érdekében.

Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Tiba István polgármester
              Dr. Veres Margit jegyző

17. napirend: Előterjesztés a védett fák állagmegóvása tárgyában
Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester

Dr. Tiba István polgármester: Bizottsági véleményt kérek.
 
Varga  László: A  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi  Bizottság  tárgyalta  az 
előterjesztést. Balmazújváros Önkormányzatának volt egy olyan döntése nagyon helyesen, hogy 
védetté  nyilvánított  sok  értékes  fát  a  közterületeinken.  Ezek  a  fák  szépek ugyan,  de  egyben 
öregek is, éppen ezért nagyon komoly állagmegóvási problémákkal küszködik egyik-másik fa. Ez 
egy speciális munka, ami miatt ezt nem lehet hanyagolni, ezekből a fákból 3 db jelen pillanatban 
olyan  állapotban  van,  hogy életveszélyes  helyzet  fordulhat  elő  egy nagyobb vihar,  jég,  vagy 
szélkár esetén, ami ennek a városnak nem hiányzik. Ezeket a fákat kár lenne emiatt kivágni, ezért 
gondoltuk  úgy,  hogy  ezt  a  három  jelen  pillanatban  életveszélyes  állapotban  lévő  fát 
mindenképpen erre képzett, kifejezetten az országban speciálisan ezzel foglalkozó szakemberek 
hozzák olyan állapotban, hogy biztonsággal tudjunk élni a közeljövőben is. A többi fa esetében 
pedig  azért  javasoltuk,  hogy  gondolja  át  az  arra  illetékes  szakember  gárda,  gondolok  itt  a 
Városgazdálkodási  Kft.  dolgozóira  és  bárkire,  aki  ért  ehhez,  hogy  mit  tudunk  helyi  szinten 
megoldani, helyi költséggel. Mindenképpen javasoljuk ennek az előterjesztésnek az elfogadását.

Dr.  Tiba  István  polgármester: Az  előterjesztéssel  kapcsolatban  kérdése  van-e  valakinek? 
Vélemény,  hozzászólás?  Egészítsük ki  az a./  alternatívát  azzal,  hogy ennek a három fának a 
védelme halaszthatatlan, azon kívül felkérjük a Városgazdálkodási Kft.-t, illetve vannak ebben a 
városban önkormányzati cégeknél olyan emberek, akik értenek a fákhoz, jobban mint mi, tehát 
akiknek ez a végzettségük, hogy mérjék fel, melyek azok a fák, amelyek esetlegesen védelmet 
igényelnek és ezt pedig majd a következő évi költségvetés tervezésekor, amennyiben halasztható, 
betervezzük. Ki az, aki egyetért az így módosított a./ alternatívával?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal meghozta az alábbi  
határozatot: 
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207/2011. (V. 25.) számú határozat

A védett fák állagmegóvása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi  önkormányzatokról szóló 
1990.  évi  LXV.  törvény  8.§  (1)  bekezdésében  kapott  felhatalmazás  alapján  a  védett  fák 
állagmegóvását  támogatja.  240.000Ft-ot  különít  el  a  2011.  évi,  zárolt  előirányzatból  a 
Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. (Balmazújváros, Vasút sor 1/a. sz.) 
részére.  A  Kft.  a  fák  állagmegóvását  saját  eszközökkel  elvégzi.  Amiket  nem tud  elvégezni, 
megrendeli a Garden Fasorfenntartó Kft.-től (1214 Budapest, II. Rákóczi F. út 324. sz.). 
Megbízza  a  Balmazújvárosi  Városgazdálkodási  Nonprofit  Közhasznú Kft.-t  az  állagmegóvási 
munkák elvégzésével és a szükséges speciális feladatok megrendelésével, egyben felkéri, hogy 
mérjék fel a városban a fák állapotát  és a költségvetés tárgyalásakor kerüljön beterjesztésre a 
költségigény.

Felkéri  a  Polgármesteri  Hivatal  Jegyzőjét,  hogy a 2012. évi  költségvetésbe  az állagmegóvást 
tervezze be. 

Határidő: folyamatos. 
Felelős: Dr. Veres Margit Jegyző, 

Kalmár Zoltán ügyvezető. 

I n t e r p e l l á c i ó

Dr. Tiba István polgármester: Kíván-e valaki valamilyen közérdekű kérdésben interpellálni? 
Nem látok jelzést. Én szeretnék annyit jelezni, hogy az elmúlt évekhez hasonlóan ebben az évben 
is  megemlékezünk  a  pedagógusnap  kapcsán  a  városban  dolgozó  pedagógusokról  egy  közös 
rendezvény során, mely június 8-án 16 órától lesz. Szeretettel várok minden képviselőt is erre a 
rendezvényre, aki úgy érzi, hogy megjelenésével ő is a pedagógusok munkájának az elismerését 
kívánja kifejezni. 
Testületi ülésünk véget ért, köszönöm a képviselők megjelenését és munkáját.  

K.m.f.

Dr. Tiba István       Dr. Veres Margit
 polgármester   jegyző

Szarvas Zsuzsa
jegyzőkönyvvezető
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